
Agent Pjanica: Miralem jest zadowolony z gry w Romie

News - ASRoma.pl

Miralem Pjanic nie zaliczył na pewno do udanych występu przeciwko

Bologni. Zawodnik został zmieniony w drugiej połowie, w powodem miał

być podobno dyskomfort dłoni. Portal gazzettagiallorossa.it skontaktował

się z agentem piłkarza, Michele Gerbino.

 

- Miralem czuje się świetnie. Uraz z meczu z Bologną to jedynie uderzenie. Dlatego

też nie ma żadnego alarmu, żadnych obaw, chłopak trenuje ze spokojem.

 

Jak odnajduje się z Zemanem?

- Nie tyle dobrze, co świetnie. Nie ma problemów z trenerem, Miralem jest w stu

procentach do jego dyspozycji.

 

A z kierownictwem?

- Także z nimi nie ma żadnego problemu, chłopak jest zachwycony swoim

doświadczeniem w Romie.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

